
PRZEWODNICZĄCY
RADY POWIATU
w Wysokiem Mazowieckiem

OR.0002.6.2014. 
Protokół Nr XXXV/2014

z obrad XXXV Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji
w dniu 11 lipca2014 roku

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem

pod przewodnictwem Doroty Łapiak przewodniczącego rady
protokołowała Joanna Brulińska pracownik starostwa. 

W posiedzeniu udział  wzięli  radni  powiatu wysokomazowieckiego oraz zaproszeni  goście
(listy obecności w załączeniu). 
Proponowany porządek obrad: 

1 Otwarcie sesji. 
2 Przyjęcie porządku obrad.
3 Przyjęcie protokołów z XXXIII i XXXIV Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego

IV kadencji. 
4 Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał i działalności Zarządu pomiędzy sesjami.
5 Sprawozdanie przewodniczących komisji z działalności komisji pomiędzy sesjami. 
6 Interpelacje i zapytania radnych.
7 Informacja o działalności gminnych spółek wodnych w latach 2013-2014. 
8 Sprawozdanie  z  działalności  kulturalnej  i  sportowej  na  terenie  powiatu

wysokomazowieckiego w roku 2013. 
9 Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wysokiem

Mazowieckiem. 
10 Sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za rok 2013. 
11 Sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu
terytorialnego. 

12 Rozpatrzenie projektów uchwał i przyjęcie uchwał w sprawie: 
a wyrażenia  opinii  o  podziale  województwa  podlaskiego  na  okręgi  wyborcze  w

wyborach do sejmiku województwa,
b podziału powiatu wysokomazowieckiego na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i

numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu, 
c zmian w budżecie powiatu na 2014 rok. 

13 Sprawy różne. 
14 Zamknięcie obrad.   

Ad.1). 
Przewodnicząca  rady o  godzinie  1010 otworzyła  obrady  XXXV  Sesji  Rady  Powiatu
Wysokomazowieckiego IV kadencji w dniu 11 lipca 2014 roku. Powitała przybyłych radnych
rady  powiatu  wysokomazowieckiego  oraz  zaproszonych  gości  (listy  obecności  
w załączeniu). Następnie poinformowała, iż na podstawie listy obecności w sesji uczestniczy
14  radnych,  co  stanowi  qworum,  przy  którym  rada  może  obradować  i  podejmować
prawomocne uchwały (nieobecny na sesji: radny Stefan Brzozowski, radny Leszek Gruchała,
radny Stanisław Kuźmiński, radny Stanisław Olędzki, radny Zbigniew Piszczatowski) - tym
samym stwierdziła prawomocność obrad. 

1



Ad.2). 
Przewodnicząca rady poinformowała, iż kolejny punkt to przyjęcie porządku obrad XXXV
sesji rady powiatu. Zapytała czy są uwagi lub propozycje zmian do przedłożonego porządku?
Uwag i  zmian nie  zgłoszono.  Zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem porządku obrad
opowiedziało się 14 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0. Porządek obrad XXXV
Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji został przyjęty jednogłośnie. 
( o godzinie 1012 na obrady sesji przybył radny Stanisław Olędzki).

Ad.3). 
Przewodnicząca rady poinformowała, iż kolejny punkt to przyjęcie protokołów z XXXIII i
XXXIV Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji. Zawnioskowała o przyjęcie
protokołów bez odczytywania. Następnie zapytała czy są inne wnioski? Innych wniosków nie
zgłoszono. Zaproponowała głosowanie. Za przyjęciem protokołów z XXXIII i XXXIV sesji
rady  powiatu  opowiedziało  się  14  radnych,  przeciw-0,  wstrzymał  się  od  głosu  1  radny.
Stwierdziła, iż protokoły z XXXIII i XXXIV Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV
kadencji zostały przyjęte większością głosów. 
( o godzinie 1017 na obrady sesji przybył radny Stanisław Kuźmiński). 

Ad.4). 
Starosta przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał rady powiatu i działalności zarządu
pomiędzy sesjami (materiał w załączeniu zał. Nr 1).
Przewodnicząca radny zapytała, czy są pytania do Starosty w związku z przedstawionym
sprawozdaniem? Pytań nie zgłoszono. 

Ad.5). 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  kolejny  punkt  porządku  obrad  to  sprawozdania
przewodniczących  komisji  z  działalności  komisji  pomiędzy  sesjami.  Sprawozdania
przedstawili: 
-  Stanisław  Olędzki  przewodniczący  Komisji  Rolnictwa,  Rozwoju  Obszarów Wiejskich  i
Porządku Publicznego, 
- Kazimierz Wysocki wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 
- Jan Stanisław Piętka przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych, 
- Paweł Śliwowski przewodniczący Komisji Rozwoju, Promocji i Finansów. 

Ad.6). 
Przewodnicząca rady poinformowała, iż kolejny punkt porządku obrad sesji to interpelacje i
zapytania radnych. 
Radny Stanisław Grabowski przedstawił interpelacje w brzmieniu:  

1) „  Na  poprzedniej  Sesji  Rady  Powiatu  zatwierdzono  podział  nagród  w  Szpitalu
Powiatowym  w  Wysokiem  Mazowieckiem,  chodziło  o  ogólną  kwotę  850.000  zł.
Pytałem o wysokości nagród przyznanym poszczególnym pracownikom szpitala. Pan
Dyrektor szpitala mi nie chciał ujawnić kwot, uważam, że tak nie powinno być. Proszę
pana Starostę o podanie wysokości kwoty nagrody, jaką otrzymał od Zarządu Powiatu
Dyrektor Szpitala. 

2) Na  poprzedniej  sesji  Rady  Powiatu  Pan  Dyrektor  szpitala  stwierdził,  że  przyznał
nagrody  w  sposób  rzetelny  i  niebudzący  wątpliwości.  Czy  do  Pana  Starosty  lub
Zarządu  Powiatu  wpłynęły  skargi  od  pracowników  szpitala  w  tej  sprawie,  czy
pracownicy otrzymali odpowiedź i jakiej treści była to odpowiedź”.
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Radny Marek Skarżyński chciałby uzyskać  informację  porównawczą wyników matur  w
poszczególnych szkołach naszego powiatu za rok 2013 i 2014 oraz informację o wynikach
naboru do tych szkół na rok szkolny 2014/2015. 
Radny  Stanisław  Grabowski stwierdził,  iż  w  miejscowości  Brzózki  Brzezińskie  gdzie
realizowana jest inwestycja drogowa nie zauważył żadnego fragmentu chodnika? Zapytał, czy
w  ramach  tej  inwestycji  są  przeodziane  chodniki  w  tej  miejscowości  w  ramach
bezpieczeństwa ruchu pieszych? 
Przewodnicząca  rady zapytała,  czy  są  jeszcze  interpelacje  bądź  zapytania?  Innych
interpelacji i zapytań nie zgłoszono.
Starosta ustosunkował  się  do  interpelacji  zgłoszonych  przez  radnego  Stanisława
Grabowskiego odpowiadając, iż dyrektor szpitala otrzymał nagrodę w wysokości 17 tys. zł.
Jeżeli chodzi o drugie pytanie poinformował, iż na jego ręce wpłynęło pismo kierowane do
Dyrektora Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem, jako do wiadomości. Na chwilę
obecną nie widział pisma zwrotnego od dyrektora do związków zawodowych. Jeżeli chodzi o
zapytanie zgłoszone przez radnego Marka Skarżyńskiego wyjaśnił, iż na chwilę obecną nie
posiada  jeszcze  danych  z  wyników  matur  za  rok  2014,  natomiast  za  rok  2013  takie
zestawienie jest i było omawiane na komisji oświaty. Jeżeli chodzi o nabór do szkół na rok
szkolny 20134/2015 poinformował, iż po sesji rady powiatu odbędzie się posiedzenie zarządu
powiatu, na którym zatwierdzany będzie nabór do poszczególnych szkół. Dodał, iż nabór do
szkół na chwilę obecną przedstawia się następująco: 
1)   ZSOiZ w Czyżewie:

a)  liceum ogólnokształcące:
- profil humanistyczno- prawny 12 osób – ½ klasy 
- profil politechniczno- medyczny 14 osób – ½ klasy

b)  technikum: 
- technik żywienia i usług gastronomicznych 18 osób- ½ klasy
- technik agrobiznesu 12 osób- ½ klasy 
c) zasadnicza szkoła zawodowa- profil wielozawodowy 11 osób ½ klasy    

2) ZSOiZ w Ciechanowcu: 
a) liceum ogólnokształcące: 
- profil wojskowo sportowy 31 osób 1 klasa
- profil matematyczno przyrodniczy 38 osób 1 klasa
- po gimnazjum sztuki piękne- 14 osób 1 klasa 
b) technikum – ( technik usług fryzjerskich i technik żywienia i usług gastronomicznych)
31 osób 1 klasa
c) zasadnicza szkoła zawodowa – profil wielozawodowy 36 osób – 1 klasa
d) szkoła sztuk pięknych do gimnazjum 13 osób 

3) ZSOiP w Wysokiem Mazowieckiem: 
a) Liceum ogólnokształcące: 
- profil humanistyczny 27 osób- 1 klasa
- profil matematyczno- fizyczny 27 osób – 1 klasa
- profil biologiczno- chemiczny 33 osoby – 1 klasa
- profil matematyczno- geograficzny 24 osoby – 1 klasa
- profil mundurowy 28 osób - 1 klasa

4) ZSR w Krzyżewie: 
a) Liceum ogólnokształcące o profilu policyjno- pożarniczym 18 osób – 1 klasa
b) Technikum o profilu technik rolnik 21 osób – 1 klasa

3



5) ZSZ w Wysokiem Mazowieckiem: 
a) Technikum:
- technik ekonomista 21 osób – 1 klasa
- technik technologii żywności 27 osób - 1 klasa
- technik żywienia i usług gastronomicznych 22 osoby – 1 klasa
- technik informatyk 23 osoby – 1 klasa
- technik przetwórstwa mleczarskiego 24 osoby – 1 klasa

6) CKZ w Wysokiem Mazowieckiem:  
a) technikum:
- technik rolnik 28 osób – 1 klasa
-  technikum  dwu  zawodowe  (  technik  mechatronik  15  osób  i  technik  pojazdów
samochodowych 16 osób)  - 1 klasa
b) zasadnicza szkoła zawodowa: 
- oddział wielozawodowy 20 osób – 1 klasa
- oddział ( mechanik pojazdów samochodowych 16 osób i rolnik 6 osób) – 1 klasa.

Jeżeli chodzi o chodnik w miejscowości Brzóski Brzezińskie to nie ma tam przewidzianych
chodników, przewidziane są jedynie utwardzenia w postaci płyt ażurowych. 
Przewodnicząca rady zapytała,  czy udzielone odpowiedzi  są  dla  radnych wystarczające?
Radni uznali odpowiedzi za wystarczające. 

Ad.7). 
Władysław  Biały  kierownik  wydziału  rolnictwa przedstawił  informację  o  działalności
gminnych spółek wodnych w latach 2013-2014 (materiał w załączeniu DRUK NR 46). 
Przewodnicząca rady zapytała, czy są pytania w związku z przedstawiona informacją? Pytań
nie zgłoszono. 

Ad.8). 
Starosta przedstawił sprawozdanie z działalności kulturalnej i sportowej na terenie powiatu
wysokomazowieckiego w roku 2013 (materiał w załączeniu DRUK NR 47). 
Przewodnicząca rady zapytała,  czy są pytania do Starosty w związku z przedstawionym
sprawozdaniem? Pytań nie zgłoszono. 

Ad.9-10). 
Teresa  Tabędzka  dyrektor  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Wysokiem
Mazowieckiem przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  Powiatowego  Centrum Pomocy
Rodzinie w Wysokiem Mazowieckiem za 2013 rok (materiał w załączeniu DRUK NR 48)
oraz sprawozdanie  z  efektów pracy organizatora rodzinnej  pieczy zastępczej  za rok 2013
(materiał w załączeniu DRUK NR 49). 
Przewodnicząca  rady zapytała,  czy  są  pytania  do  pani  detektor  w  związku  
z przedstawionymi materiałami? Pytań nie zgłoszono. 
( o godzinie 1123 na obrady sesji przybył radny Leszek Gruchała). 
O godzinie 1124 ogłoszona została 15 minutowa przerwa w obradach sesji. 
O godzinie 1200 wznowiono obrady sesji. 

Ad.11). 
Jolanta  Kadłubowska  dyrektor  Powiatowego  Zespołu  Obsługi  Szkół  i  Placówek
Oświatowych  w  Wysokiem  Mazowieckiem przedstawiła  sprawozdanie  z  wysokości
średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w
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szkołach  prowadzonych  przez  jednostkę  samorządu  terytorialnego  (materiał  w  załączeniu
DRUK NR 50).  Poinformowała,  iż  w  wyniku  kontroli  RIO  w Białymstoku  zobowiązani
zostali  do  ponownej  analizy  poniesionych  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez powiat wysokomazowiecki.
W  wyniku  tej  analizy  nastąpiły  rozbieżności  pomiędzy  pieniędzmi  wydatkowanymi  na
wynagrodzenia nauczycieli w poszczególnych stopniach awansu zawodowego. W wyniku tej
analizy nastąpiła różnica w stosunku do nauczycieli pracujących na stopniu stażysty nadpłata
wyniosła 5.774 zł, nauczyciel mianowany- 39.310 zł. Łącznie ta różnica wyniosła 45.084 zł.
Po  dokonaniu  analizy  i  dokonaniu  ponownego  sprawozdania  z  wysokości  średnich
wynagrodzeń nauczycieli informacja została przekazana do RIO w Białymstoku, jak również
zobowiązani  byliśmy do wystąpienia do  nauczycieli,  którym zostały zawyżone wypłaty  o
dobrowolny zwrot  tych  nadpłat.  W wyniku  skierowanej  do  nauczycieli  prośby  o  zwrot,  
większość nauczycieli wyraziła zgodę na potrącenie nadpłaconego wynagrodzenia.          

Ad.12). 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  kolejny  punkt  porządku  obrad  to  rozpatrzenie
projektów uchwał i przyjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia  opinii  o  podziale  województwa  podlaskiego  na  okręgi  wyborcze  w
wyborach do sejmiku województwa 

Starosta poinformował, iż po raz drugi omawiamy na sesji rady powiatu temat związany z
okręgami wyborczymi w wyborach do sejmiku województwa podlaskiego. Na poprzedniej
sesji  opiniowany był projekt uchwały mówiący o okręgu wyborczym: Zambrów, Wysokie
Mazowieckie, Bielsk Podlaski, Siemiatycze, Hajnówka i powiat białostocki ziemski. Obecnie
marszałek województwa podlaskiego doszedł do wniosku, iż jest to za bardzo rozległy okręg
wobec  proponuje  odłączenie  powiatu  zambrowskiego  i  tym  samym  zmniejsza  się  liczba
mandatów o  1  jednak  w dalszym ciągu  jest  to  największy  obszarowo okręg,  największy
ludnościowo z 9 mandatami. Zarząd Powiatu Wysokomazowieckiego proponuje negatywnie
zaopiniować powyższy projekt. Ponadto jesteśmy za tym, żeby tych okręgów nie zmieniać.
Jednakże,  jeżeli  już przyjmując  argumentację  marszałka,  że jest  konieczność  zmiany tych
okręgów  to  tutaj  wydaje  się  być  logicznym  pod  względem  wszelakim,  że  powiat
wysokomazowiecki  powinien  znaleźć  się  w  okręgu  obejmującym  dawne  województwo
łomżyńskie. Zwrócił się z prośbą do radnych powiatu o wyrażenie negatywnej opinii, co do
przedstawionej propozycji przez marszałka województwa podziału województwa podlaskiego
na okręgi wyborcze. 
Przewodnicząca rady zapytała, czy są pytania, co do przedstawionego projektu uchwały?
Pytań nie zgłoszono. Stwierdziła,  iż omawiana kwestia dotyczy województwa podlaskiego
poprosiła  radnego sejmiku pana  Łukasza  Siekierko o  przedstawienie  własnego zadania  w
omawianej kwestii. 
Łukasz  Siekierko  radny  sejmiku  województwa  podlaskiego stwierdził,  iż  starosta
przedstawił już najważniejsze kwestie, które dotyczą omawianej uchwały. Kodeks Wyborczy,
który wszedł w życie zawiera przepis, który mówi o tym, że mniejszości narodowe mają mieć
zachowane  prawa  reprezentatywności  we  wszystkich  organach  samorządu.  Marszałek
województwa  przedstawił  już  trzy  propozycje  podziału  okręgów  wyborczych  do  sejmiku
województwa podlaskiego. Dodał, iż wszyscy radni z partii rządzącej, z partii pana Marszalka
mówią, że ten obecny podział im nie przeszkadza, odpowiada im i że ten podział ukształtował
się już od 1998 roku. Jednakże PiS oraz część działaczy PSL mówi, że nie akceptują tego
podziału,  dlatego  też  jest  on  niezrozumiały  dla  wszystkich  samorządowców,  którzy
funkcjonują na terenie tych okręgów, które mają być zmienione. Przedstawiona propozycja
jest  w  jakiś  sposób  niewytłumaczalna,  bo  w  jaki  sposób  wytłumaczyć  związek  naszego
powiatu z powiatem hajnowskim. Dodał,  iż w rozmowy w kuluarach sejmiku są takie, iż
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większość jest przeciwna tej propozycji i nie widzi sensu zmian, bo podział z 1998 roku jest
ukształtowany  i  naszym  zdaniem  jest  to  próba  zmian  tak,  aby  partie  obecnie  rządzące
uzyskały  jak  najlepszy  wynik  w  najbliższych  wyborach  podpierając  się  mniejszościami
narodowymi. 
Przewodnicząca  rady podziękowała  radnemu  sejmiku  za  wyjaśnienia,  odczytała  projekt
uchwały  zgodnie  z  propozycja  zarządu  powiatu  o  wyrażeniu  negatywnej  opinii  i
zaproponowała głosowanie. Za przyjęciem uchwały z negatywna opinia opowiedziało się 17
radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0. 
Uchwała Nr XXXV/249/2014 została przez rade powiatu podjęta jednogłośnie. 

b) podziału powiatu wysokomazowieckiego na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i
numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

Starosta przedstawił  wniosek  starosty  wysokomazowieckiego  na  temat  podziału  powiatu
wysokomazowieckiego na okręgi wyborcze. Historia jest  taka, że od przyszłej  kadencji  w
radzie powiatu będzie nie 19 radnych tylko 17 radnych. W związku ze zmniejszeniem liczby
ludności  wojewoda  podlaski  wydał  w  lutym  bieżącego  roku  zarządzenie,  w  którym
przewidział dla naszej rady powiatu 17 radnych. Z uwagi na to, że dotychczasowy podział
powiatu wysokomazowieckiego był na 6 okręgów, gdzie 5 okręgów było 3 mandatowe i 1
okręg 4 mandatowy to zakładając, że nawet z tego okręgu 4 mandatowego ubędzie 1 mandat
to i tak jest o jeden mandat za dużo. Z uwagi na to, że podział na okręgi wyborcze dokonany
w roku 2002 jest podziałem stałym, więc zmiany tego podziału można dokonać jedynie w
ściśle  określonych w ustawie  przypadkach.  Taki  przypadek w naszym powiedzie  istnieje.
Dlatego też stanęliśmy przed koniecznością nowego podziału powiatu na okręgi wyborcze.
Przypomniał,  iż  pierwszy  projekt  dotyczył  połączenia  miasta  Wysokie  Mazowieckie  z
okręgiem  wyborczym  obejmujący  gminy  Wysokie  Mazowieckie  i  Kulesze  Kościelne.
Jednakże  ten  wariant  nie  otrzymał  pozytywnej  opinii  Komisarza  Wyborczego,  ponieważ
według  PKW  nie  można  łączyć  gmin,  które  mają  3  mandaty  wynikające  z  normy
przedstawicielskiej. W związku z powyższym wiemy, że okręg miasto Wysokie Mazowieckie
i okręg miasto i gmina Ciechanowiec nie mogą być z żadną gminą połączone. W związku z
powyższym  proponuje  utworzenie  nowego  okręgu  wyborczego  obejmującego  gminy:
Wysokie Mazowieckie, Kulesze Kościelne, Kobylin Borzymy i Sokoły, gdzie wybieranych
będzie 5 radnych. 
Przewodnicząca rady zapytała,  czy są  pytania  lub wnioski  do  przedstawionego  projektu
uchwały?  Pytań  i  wniosków  nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała
głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 15 radnych, przeciw-2 radnych (radny
Mężyński i radny Sikorski), wstrzymało się od głosu 0 radnych. 
Uchwała Nr XXXV/250/2014 została przez radę powiatu podjęta.       

c) zmian w budżecie powiatu na 2014 rok
Starosta poinformował, iż zmiany w budżecie powiatu dotyczą: 
-  działu  801  oświata  i  wychowanie  polegające  na  zwiększeniu  dochodów  i  wydatków
bieżących o kwotę  20 566 zł  w związku z przekazaniem środków przez Urząd Miasta  w
Wysokiem Mazowieckiem na  utrzymanie  składanego  lodowiska  „Biały  Orlik”  zgodnie  z
zawartym porozumieniem oraz  zmniejszeniu  wydatków o  kwotę  13 000  zł  i  zwiększeniu
wydatków o kwotę 4 000 zł w związku z przeniesieniem środków na opłatę rachunków za
energię elektryczną w ZSOiZ w Ciechanowcu; 
- działu 852 pomoc społeczna polegające na zwiększeniu i zmniejszeniu wydatków o kwotę
98 000  zł  w  związku  z  zabezpieczeniem  środków  na  zwrot  kosztów  pobytu  dzieci  w
Placówkach Opiekuńczo- Wychowawczych; 
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-  działu  853 pozostałe  zadania w zakresie  polityki  społecznej,  polegające  na zwiększeniu
dochodów  i  wydatków  bieżących  o  kwotę  5 343  zł,  w  związku  ze  zwrotem  środków  z
realizowanego projektu przez PU w Wysokiem Mazowieckiem oraz zwiększeniu dochodów i
wydatków  bieżących  o  kwotę  431 647  zł  w związku  z  realizacją  projektu  przez  PUP w
Wysokiem Mazowieckiem pt. „ Aktywność szansą młodych” w partnerstwie z MOPS-mi i
PUP w Bielsku Podlaskim, Hajnówce i Siemiatyczach;
- działu 854- edukacyjna opieka wychowawcza polegające na zwiększeniu wydatków o kwotę
13 000 zł i zmniejszeniu wydatków o kwotę 4 000 zł w związku z przeniesieniem środków na
opłatę rachunków za gaz, wodę oraz w związku z przyznaniem stypendium dyrektora szkoły
w ZSOiZ w Ciechanowcu. 
Przewodnicząca rady zapytała, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 
Radny  Stanisław  Grabowski poprosił  o  wyjaśnienie  punktu  4  dotyczącego  przyznania
stypendium dyrektora szkoły- o jaką to nagrodę chodzi? 
Starosta wyjaśnił,  iż  każdy  dyrektor  szkoły  może  przyznać  takie  stypendium-  natomiast
jeżeli chodzi o kwotę 13 000 zł to kwota ta przeznaczona jest na opłatę rachunków za energie
elektryczna w ZSOiZ w Ciechanowcu. 
Izabela  Wiśniewska  główny  księgowy wyjaśniała,  iż  z  kwoty  13 000  zł  tylko  200  zł
przeznaczone  jest  na  stypendium,  natomiast  pozostała  kwota  przeznaczona jest  na  opłatę
rachunków za energię. 
Przewodnicząca rady zapytała, czy są inne pytania? Innych pytań nie zgłoszono. Odczytała
projekt uchwały i zaproponowała głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 17
radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0. 
Uchwała Nr XXXV/251/2014 została przez radę powiatu podjęta jednogłośnie. 
 
Ad.13). 
Przewodnicząca rady poinformowała,  iż kolejny punkt  porządku obrad to  sprawy różne.
Zapytała, czy radni chcieliby w tym punkcie zabrać głos? 
Rady Stanisław Grabowski zapytał, czy pojawiły się jakieś nowości w sprawie inwestycji
na drodze 678 od strony Wysokiego Mazowieckiego w kierunku Białegostoku?
Starosta odpowiedział, iż na połączonych komisjach, w których uczestniczył dyrektor PZDW
w Białymstoku stwierdził, iż na drodze 678 od Wysokiego Mazowieckiego nic się nie dzieje.
Natomiast dyrektor PZDW zakomunikował, iż wszelkie inwestycji na drodze 678 odbywają
się od Białegostoku od Tołcz w kierunku Łap i dalej do miejscowości Roszki Wodźki. 
Przewodnicząca  rady zapytała,  czy  są  inne  sprawy  różne.  Innych  spraw  różnych  nie
zgłoszono.  Wobec  powyższego  przypomniała  radnym  o  obowiązku  złożenia  kolejnych
oświadczeń majątkowych na 2 miesiące przed upływem kadencji, czyli do dnia 21 września
br. 

Ad.14). 
Przewodnicząca rady stwierdziła, iż wyczerpany został porządek obrad sesji i o godzinie
1252  dokonała zamknięcia XXXV Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji  
w dniu 1 1lipca 2014 roku. 

PRZEWODNICZĄCY RADY
Dorota Łapiak 
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